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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2006. június hó 29. napján 17 
órai kezdettel tartott üléséről.

Az ülés helye: Megbékélés Háza
Berekfürdő, Berek tér 19.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Molnár János alpolgármester
Dr. Czinege Mária képviselő
Dede Géza képviselő
Kóródi László képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Székely László képviselő
Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Perge József TESZ vezető
Kovács Sándor Berek-Beruházó Kht. vezetője
Selmeci Tamás építésügyi ügyintéző
Kátainé Dörgő Irén gyógyszerész
Dr. Szalai Lászlóné gyógyszerész
Székely Ernő Csíkszentkirály polgármestere
Cs. Németh Imréné berekfürdői lakos
Szabó Sándor berekfürdői lakos

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület 
határozatképes számban megjelent. Dr. Kenyeres Imre képviselő jelezte, hogy késik, vagy lehet, hogy 
nem is tud megjelenni az ülésen. 
Az ülést megnyitja.

Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítők személyére: A soron következő két főt, Dede Géza és Kóródi 
László képviselőket javasolja. Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
a javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.

Ismerteti a meghívóban meghirdetett napirendi javaslatot. Ismerteti az egyéb aktualitásokban szereplő 
témákat:  Münsteri  kiállítás,  testvérvárosi  kapcsolat  létesítése,  Honvédségi  üdülő  helyzete, 
Nagykunságért díj adományozása, réztábla elhelyezése a Megyei Önkormányzatnál lévő községcímer 
alá. A többi téma zárt ülésen kerül megtárgyalásra, mivel személyi jogokat érinthet.
Megkérdezi, hogy van-e még valakinek olyan témája, amit szeretne napirendre vetetni?
Nincs, ezért szavazásra bocsátja a napirendi javaslat elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirendet 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül elfogadta.

N a p i r e n d :
1. Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.
2. Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről. (Kóródi László képviselő beszámolója)
    Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. A gyógyszerellátás és a gyógyszertár kialakításának kérdéseiről.
    Előterjesztő: Molnár János alpolgármester
4. Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.
    Előadó: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
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5. Előterjesztés az önkormányzati haltósági hatáskörök átruházásáról szóló 21/2005.(XI.07.) sz.  
    Önkorm. rendelet módosításáról.
    Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
6. Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtott gyermekvédelmi és felnőtt korúakra vonatkozó 
     szociális ellátásokról szóló 15/2004.(VI.14.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.
    Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
7. Előterjesztés a vagyongazdálkodásról és vagyonkezelésről szóló 3/2000.(II.17.) sz. Önkorm. 
     rendelet módosításáról.
    Előterjesztő: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
8. A Veress Zoltán Általános Iskola és Óvoda igazgatói állására beérkezett pályázatok elbírálása.
    Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
9. Közúti jelzőtáblák kihelyezése.
    Előterjesztő: Perge József TESZ vezető
10. Ajánlat szennyvíziszap szalmaágyon való szűrésére és komposztálására.
    Előterjesztő: Perge József TESZ vezető
11. A „méhecske” helyzete.
    Előterjesztő: Dr. Hajdu Lajos polgármester
12. Egyéb aktualitások.

N a p i r e n d i      p o n t o k 
t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: Interpellációk, kérdések, lakossági észrevételek.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkéri  a  képviselő-testületi  tagokat,  hogy  tegyék  meg 
interpellációjukat, tegyék fel kérdéseiket.

Dr. Czinege Mária képviselő tájékoztatást szeretne kérni arról, hogy a most készülő díszkút mennyibe 
kerül, és milyen alapból lesz finanszírozva? Ugyanis korábban jóváhagyta a testület korábban a kút 
létesítését azzal, hogy pályázati pénzből létesítsék. Utána kiderült, hogy nem nyert a pályázat, mégis 
elészül a kút.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy jelenleg is be van adva egy pályázat, mely elbírálásra 
még  nem  került.  Részben  pályázati  pénzből  készül,  részben  pedig  a  csereüzlet  fedezi,  amit  az 
önkormányzat kötött a szobrásszal.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy mennyibe fog kerülni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester: A várható bekerülési költsége 4 millió Ft körül van.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy ha nem nyernek a pályázaton, akkor milyen alapból 
fogják finanszírozni?

Dr. Hajdu Lajos polgármester bízik benne, hogy a hiányzó pénzt megnyerik.

Cs. Németh Imréné berekfürdői lakos: A Fodor József utca elején lévő építménynek mi lesz a sorsa?

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy Selmeci Tamás és Kustár Péter van a Polgármesteri 
Hivatal részéről az üggyel megbízva. A tulajdonos már nagykorúvá vált, megpróbálnak tenni valamit. 
A következő ülésen erről tájékoztatást ad.
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Selmeci Tamás építésügyi ügyintéző elmondja, hogy csúnya az a telek. Magántulajdonban van, így ott 
nem lehet önkényesen rendet csinálni. A telekre annak idején jogerős építési engedély született. A 
tulajdonos időközben meghalt, majd jogi vita volt az öröklése kapcsán. 

Dr.  Czinege  Mária képviselő  elmondja,  hogy  a  hatályos  építési  jogszabályok  szerint  az 
önkormányzatnak ellenőrzési joga van. Kimehet az építkezésre, ellenőrizhet, bírságolhat. Általában az 
építési engedély megszűnik, ha elkezdi az építkezést, de nem építi folyamatosan. Ez egy határeset. 
Elkezdték az építkezést, de abbamaradt a halálozás miatt, az örökös pedig kiskorú volt. Bírságolással 
és tárgyalással el lehetne érni valamit. Fejezze be az építést, mert elveszti  az építési engedélyt, vagy 
kérje az engedély visszavonását és állítsa helyre.

Cs. Németh Imréné berekfürdői lakos: Legalább a gazt szedjék ki a kerítés mellől, mert rettenetesen 
néz ki.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a felszólítást kiküldték neki.

Dr. Hajdu Lajos polgármester tekintettel arra, hogy további interpelláció, kérdés nem érkezett, ezt a 
napirendi pontot lezárja, ismerteti a következő napirendi pontot.

2. Napirendi pont: Beszámoló a két ülés között történt főbb eseményekről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a következő testületi ülés július 24-én hétfőn lesz.
A mai napon az önkormányzat pénzkészlete 3.336.482 Ft volt, és már a bérek kifizetésre kerültek. 
Tavaly ilyenkor -25 millió Ft volt a számlán. 
Az  előző  testületi  ülésen  a  fürdőberuházás  figyelésével  Kóródi  László  képviselőt  bízták  meg. 
Megkérdezi a képviselőt, hogy tud-e tájékoztatást adni, történt-e valami rendkívüli dolog?

Kóródi  László képviselő  elmondja,  hogy  az  építkezés  eléggé  vontatottan  folyik.  Bár  nem ismeri 
pontosan  a  szerződés  tartalmát,  de  az  zavarja,  hogy  a  nagy  gépek  még  mindig  ott  vannak  a 
fürdővendégek között. Amikor megkezdődött a beruházás, úgy gondolta, hogy mire beindul a szezon, 
a belső munkákat fogják végezni. Volt 1-2 olyan észrevétele, amit nem tudott hova tenni, ezeket Perge 
Józsefnek jelezte. Az egyik a vízpróba kérdése. Betemették az egész külső munkagödröt és a vízpróba 
még nem történt meg. A másik – ami azt mutatja, hogy mennyire is húzódott el az építkezés, - hogy 
parti fecskék költöztek be a munkagödörbe. A harmadik dolog pedig az, hogy 1 km-en belülre kellett 
volna hordani a kitermelt földet, hogy minél közelebbről lehessen visszahordani. Ezt a földet valaki 
odaadta az útépítőknek, így annak egy része elfogyott. Hatalmas gépekkel hordták vissza a földet. 
Nem tudja, hogy milyen következménye lesz hosszútávon, az utakat illetően.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy a műszaki ellenőrnek jelezte a problémát. Azt mondta, 
hogy nem lehet addig vízpróbát csinálni, amíg nincs kizsaluzva, de kötötte a határidő. A két medence 
a lényeges, ha rosszul dolgoznak, akkor majd ők megkeresik a hibát. Megegyeztek, hogy a vízpróbát 
zsaluzás után azonnal meg kell csinálni. Úgy tudja, hogy még a mai napig sincs kizsaluzva.
A föld depózással kapcsolatosan úgy tudja, hogy annyi földet raktak le a környéken, az épület körül és 
a hídon túl, amennyi a visszatemetéshez szükséges. Hogy miért nem lett elég a föld, nem tudja. De az 
útépítők az útépítés során kiszedett földet a víztorony mögé helyezték el, azt hordták most el.
A partifecskékkel kapcsolatosan elmondja, hogy megnézik, hogy van-e benne tojás, és majd a fészket 
átköltöztetik máshová.
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Szabó Sándor berekfürdői lakos: A polgármester út azt mondta, hogy -3,3 millió Ft van a kasszában. 
Tavaly -25 millió Ft volt. Közben az önkormányzat 250 millió Ft hitelt vett fel. Most akkor mennyi 
pénz van?

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  nem  vették  fel  a  250  millió  Ft  hitelt,  csak  a 
hitelígérvény van meg rá. Eddig 133 millió Ft-ot vettek fel, amit számla ellenében adtak ki.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy akkor most mi a helyzet a vízpróbával?

Perge József TESZ vezető: Ha ki lesz zsaluzva, utána lesz feltöltve, és 24 óra alatt 2 cm-es süllyedést 
engedélyeznek.

Dr. Czinege Mária képviselő kérése, hogy a vízpróbára hívják meg a műszaki ellenőrt, és addig a 
betemetés nem történhet meg, amíg az eredményes próba nem zajlik le.

Perge József TESZ vezető: Ez azt jelenti, hogy addig áll a beruházás. A LANA tájékoztatása szerint a 
héten elpakolnak, és akkor rendezik a környezetet.

Molnár  János alpolgármester  a  tereprendezéssel  kapcsolatosan  megkérdezi,  hogy  van-e  lehetőség 
gyeptéglák telepítésére?

Perge József TESZ vezető: Igen. Folyamatban van.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése, észrevétele ehhez a 
napirendi ponthoz.
Ha nincs, megkéri Molnár János alpolgármestert a következő napirendi pont ismertetésére.

3. Napirendi pont: A gyógyszerellátás és a gyógyszertár kialakításának kérdéseiről.

Molnár János alpolgármester elmondja, hogy a gyógyszertár elég régóta húzódó dolog. A legutóbbi 
testületi ülés óta járt Berekfürdőn a gyógyszerész kamarától két képviselő, akiktől több információhoz 
jutottak. Ennek az emlékeztetőjét minden képviselő megkapta. Az egyikőjük, Antallné Vallyon Ilona, 
a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kamara elnöke, a másik pedig Horváth-Sziklai Attila a gyógyszerész 
kamara országos titkára. Sok kérdés felmerült, amire igyekeztek objektív és pártatlan válaszokat adni, 
illetve többmindenre felhívták a figyelmet.
A törvény azt írja elő, hogy ha fiókgyógyszertárat akar működtetni egy település vagy egy körzet, 
akkor a legközelebbi gyógyszertárat illeti meg az elsődleges jog. Ez a tömegközlekedési eszközökkel a 
leghamarabb megközelíthető gyógyszertár, ami Kunmadarason van. Ezt a gyógyszertárat megkeresték, 
amire úgy nyilatkoztak, hogy nem kívánnak itt fiókgyógyszertárat létesíteni.
A fiókgyógyszertár magasabb szintű ellátás, mint a kézi-gyógyszertár, de végig kell gondolni, hogy ez 
mivel jár. 
Az önkormányzat hivatalosan nem tudja megakadályozni a fiókgyógyszertár létesítését. Ha nem akar 
fiókgyógyszertárat létesíteni, ezt a véleményét figyelembe veszik, de ez nem akadálya az engedély 
kiadásának. Ez nem azt jelenti, hogy nem akarnák a fiókgyógyszertárat, inkább az a kérdés, hogy 
mivel jár. 
Mindig azon akadt el a kérdés, hogy az önkormányzat tud-e épületet adni, és milyen feltételekkel. A 
kézi-gyógyszertár  megszűnése  mivel  jár?  A  fiókgyógyszertárat  milyen  feltételekkel  tudja  a 
gyógyszerész működtetni? 
A korábbi időszakban az volt a testület problémája, hogy az ajánlatot tevő nem tudta vállalni, hogy 
szezonon kívül is minden nap nyitva tud tartani. Most kaptak egy ajánlatot, ami kedvező. A kérdés az, 
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hogy az mennyire tartható. Jelenleg két gyógyszertár jelentkezett a feladat megoldására. Az egyik, 
amelyik már többször adott be kérvényt, az Kátainé Dörgő Irén, a Berek Patika tulajdonosa. A másik 
pedig,  aki  a  jelenlegi  kézi-gyógyszertárat  ellátja,  Dr.  Szalai  Lászlóné,  a  Betánia  gyógyszertár 
tulajdonosa. Őket meghívta a mai ülésre, hogy mondják el, hogy mit tudnak vállalni. Kérése, hogy 
reálisan gondolják át, hogy mit tudnak vállalni, hogy az később is tartható legyen.

Kátainé Dörgő Irén gyógyszerész elmondja, hogy 1992-ben járt először Berekfürdőn, azóta többször is 
benyújtotta igényét. Vállalja, hogy május 1-től szeptember 30-ig napi 8 órában, október 1-től március 
31-ig pedig 4 órában tart nyitva.

Molnár János alpolgármester elmondja, hogy felmerült, hogy tud-e az önkormányzat helyiséget adni. 
Egy  épület  merült  fel,  a  piacépület,  ami  nem  a  legideálisabb.  Átalakítást  igényel,  illetve  az 
üzemeltetése  sem megfelelő,  mert  nem hőszigetelt.  Az  lenne  a  legjobb,  ha  az  orvosi  rendelőben 
helyeznék el.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy a  nyitvatartási  időt  akkor  is  tudja  vállalni,  ha  a 
rendelési idő megosztva van délelőtt és délután?

Kátainé Dörgő Irén válasza: kompromisszummal.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy a Betánia gyógyszertár milyen nyitvatartást vállal?

Dr. Szalai Lászlóné gyógyszerész elmondja, hogy jelenleg ők látják el a kézi-gyógyszertárat. Állandó 
kapcsolattartással,  kiszállítással,  leltározással  jár  ez  a  munka  is.  Anyagilag  kb.  4  millió  Ft-os 
nagyságrendű  gyógyszer  van  a  doktorúrnál.   Van  egy  fiókgyógyszertára  Nagyivánon.  A 
gyógyszerészek feladata, hogy a fogyasztó által igényelt termékek megfelelő időben, mennyiségben, 
minőségben és választékban álljanak rendelkezésre. Igaz, hogy a fiókgyógyszertár magasabb rendű, de 
ha szigorúan megnézzük, akkor a megfelelő hely és időpont, tehát a vizsgálatkor kiadott gyógyszernél 
valósabb és pontosabb megoldás nincs. Kátainé gyógyszerésznőnek jelenleg is helyettesítési gondja 
van. Létszámgondokkal küzdenek minden karcagi patikában, nem tudják vállalni az éjszakai ügyeletet. 
Az EU-s normáknak nem tudnak megfelelni. 
Véleménye szerint erre a lépésre akkor kellene sort keríteni, amikor orvosváltás lesz. Egy éven belül, 8 
órában, fő munkaidőben nem tudja vállalni a nyitva tartást. Nem tudja, hogy a kamara képviselői mit 
mondtak. Ez a község is megérdemel mindent, de jelen pillanatban ezeket a feltételeket nem tudja 
vállalni.
A  doktorúrral  kerestek  pályázatot,  ami  a  rendelő  korszerűsítését,  egy  gyógyszertár  kialakítását 
támogatná. Ha nem most döntenek, hanem egy korszerűsítés körüli időpontban, akkor szívesen tesz 
ajánlatot. 
A doktorúr ilyen jellegű munkáját becsüljék meg, mert egyre kevesebb a települt orvos. Ez a döntés 
lehet, hogy várhatna még.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy mi az oka a gyógyszerész hiánynak?

Dr.  Szalai  Lászlóné gyógyszerész  válasza:  Nem  tudnak  versenyezni  a  gyáriparral,  az  ügynöki 
munkával. A túlóráért nem kapnak megfelelő bért.
A kézi-gyógyszertár  működési  engedélye a  fiókgyógyszertár  létesítése  esetén  visszavonásra  kerül. 
Nem véletlen, hogy közforgalmú gyógyszertár létesítését 5000 lakos felett engedélyezik. Köszöni a 
meghallgatást.

Dr. Czinege Mária képviselő: Egyrészt a lakosság forszírozza, hogy legyen gyógyszertár, másrészt az 
üdülők. Az a baj, hogy az üdülővendégek közül ha valakinek megfájdul a foga, nem tudják, hogy az 
orvosi  rendelőben  kell  gyógyszert  kérni.  Fontos  lenne  a  gyógyszertár  az  idegenforgalom 
szempontjából,  de  a  lakosság részéről  is  volt  ilyen  kezdeményezés,  amikor  közvélemény kutatást 
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tartottak. Senki sem szeret egy fél napot a náthás betegek között ülni egy gyógyszerért. Azt is el tudja 
képzelni a jövőben, hogy az önkormányzat alkalmazzon egy gyógyszerészt.

Szabó  Sándor berekfürdői  lakos  nem  szeretné  befolyásolni  az  önkormányzat  döntését,  de  azt  el 
szeretné mondani, hogy ilyen korrekt ajánlatot érdemes lenne elfogadni a Berek Patika részéről, aki 14 
éve kitartóan kéri  a  fiókgyógyszertár  létesítését.  8  órán át  vállalja  a nyitva tartást.  Adják meg az 
engedélyt.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ha a fiókgyógyszertár megkapja az engedélyt, akkor a 
kézi-gyógyszertár megszűnik, és nincs visszaút. Ha a gyógyszerész azt mondja egy hónap múlva, hogy 
csak 2 órát tart nyitva naponta, akkor mindegy, hogy mit ígért, nincs szankció.

Molnár  János alpolgármester  elmondja,  hogy a fiókgyógyszertár  magasabb szintű ellátást  biztosít. 
Meg kell vizsgálni azt is, hogy a fiókgyógyszertár létesítése mibe kerül.
Felelevenít néhány dolgot a gyógyszerész kamara képviselőivel történt megbeszélésről:
A  legtöbb  helyen,  ahol  fiókgyógyszertárat  létesítettek,  az  egyik  gyógyszerész  úgy  vállalta  a 
működtetést, hogy vagy bérleti díjat nem fizet, sőt közforgalmú gyógyszertárban is 1 Ft bérleti díjat 
fizet, vagy pedig az önkormányzat teljes mértékben átalakítja az épületet. 
Beszélt  két  fiókgyógyszertár  tulajdonosával.  Az  egyik  2500  fős  település,  a  másik  1000  fős.  A 
mienkhez  inkább  a  2500  fős  település  hasonlítható  a  nyári  szezon  miatt.  Mindkét  helyen  a 
gyógyszerész csak úgy vállalta a működtetést, hogy nemcsak bérleti díjat nem fizet, önkormányzati 
helyiségben működik, hanem az önkormányzat az összes rezsiköltséget is vállalta, mert a gyógyszertár 
még ezt sem tudta kigazdálkodni.
Kérdés, hogy erre az önkormányzatnak van-e pénze.
Az egyik településen az orvosi rendeléshez igazodva, de csak 1,5 órát, a másik helyen pedig 2,5 órát 
tart nyitva. Ez elég megdöbbentő dolog.
Gyógyszertárak  támogatásáról  azt  kell  tudni,  hogy  ma  Magyarországon  kb.  2000  gyógyszertár 
működik. 600 gyógyszertárnak 4-5000 lakosa van. Ezeknek az állam támogatást nyújt  azért,  hogy 
azon  a  településen  gyógyszerellátás  legyen.  Tehát  kb.  33%  állami  támogatásra  szorul.  A 
fiókgyógyszertár támogatásra nem jogosult, az csak a közforgalmú gyógyszertárnak jár. A támogatás 
forgalomtól függően, sávosan csökkenve automatikusan jár, tehát azt nem kell kérni.
A lakosnak is felelősséget kell vállalni magáért, vagy ha van otthon kisgyermeke, akkor biztosan tart 
otthon  fájdalomcsillapítót.  Erre  fel  kell  készülni,  és  ez  elvárható  minden  állampolgártól,  hogy 
fájdalom- és lázcsillapító legyen otthon. Az akut ellátás helyben van, az ellátás azonnal megtörténik, 
így nem látja indokoltnak a gyógyszertár létesítését. 
Elsődlegesen a lakosság érdekeit és szempontját vizsgálják az engedély kiadásánál.
Egy óriási előnye van annak, hogy azonnal megkapja a gyógyszert az akut problémájára a beteg.
Elmondták a kamara képviselői, hogy bizonyos szempontból jobb a kézi-gyógyszertár, és azt amíg 
nem kötelező a  gyógyszertár  létesítése,  nem célszerű bolygatni.  Esetleg olyan megoldást  érdemes 
lenne  keresni,  hogy  a  kézi-gyógyszertár  mellett  gyógyszernek  nem  minősülő  készítményeket 
forgalmazzanak.
Ha egyszer lemondanak a  kézi-gyógyszertár  működtetéséről,  akkor  az  vissza nem hozható.  Ha az 
önkormányzat  támogatja  vagy  kezdeményezi  a  fiókgyógyszertár  létesítését,  akkor  visszaút  nincs. 
Nincs szankcionálási lehetősége sem a kamarának, sem a tisztiorvosi szolgálatnak. Tehát ha bármi 
miatt  nem  tudja  tartani  a  vállalt  8  órás  nyitva  tartási  időt,  akkor  nyugodtan  csökkentheti, 
szankcionálási lehetőség nincs.
Arra  szeretné  felhívni  a  képviselők  figyelmét,  hogy  nagyon  átgondoltan  kell  dönteni.  A  kamara 
képviselői azt javasolták, hogy amíg a helyben lakó orvos vállalja, és jogilag is megengedett a kézi-
gyógyszertár működtetése, – hiába azt mondja a törvény, hogy a fiókgyógyszertár magasabb szintű – 
mégis azt mondják, hogy a beteg jobban jár. Annak a végiggondolását javasolták, hogy a gyógyászati 
készítmények forgalmazására keressenek lehetőséget.
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Dr. Szalai Lászlóné elmondja, hogy egy gyógyszertári asszisztens, aki berekfürdői lakos, vállalna egy 
zöld patika nyitva tartást a reggeli és a késő délutáni órákban.
Kátainé  Dörgő  Irén elmondja,  hogy  1995-ben  a  fürdő  főbejáratánál  kaptak  egy  épület  részt, 
kialakítottak egy drogériát azzal,  hogy az később gyógyszertár lesz. Pár hónap után felbontották a 
bérleti  szerződést.  Aztán beadta a fiókgyógyszertár létesítésére a kérvényét.  Akkor is  már konkrét 
bérleti szerződésük volt. Az ingatlan átalakítását megkezdték. Aztán jött a per.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a per azért ment, mert az engedélyben a Berek tér 15. 
sz. volt megállapítva a fiókgyógyszertár helyének, az pedig a Polgármesteri Hivatal.

Kátainé Dörgő Irén elmondja, hogy az a baj, hogy nem mint gyógyszerészt perelték, hanem a hivatalt. 
Peren egyetlen gyógyszerész nem vett részt, csak az országos tiszti főorvos, aki azt sem tudta miről 
van szó.

Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy ő is beszélt Antallné Vallyon Ilonával, aki most a szöges 
ellentétét mondta az előzőeknek. Ezt követően felhívta telefonon a magyar gyógyszerész kamarát és az 
ÁNTSZ országos vezetőjét.  Azt  állapították meg,  hogy jogos a lakossági  igény, és mindenképpen 
támogatni  kell  a  fiókgyógyszertár  létesítését.  Azonkívül  a  megyei  Közigazgatási  Hivatalt  is 
megkérdezte, hogy annak idején amikor az összeférhetetlenség kérdésére véleményezést kértek, hogy 
az  orvos  lehet-e  polgármester.  Itt  van  most  is  nála  ez  a  levél,  amiben  az  áll,  hogy  teljesen 
összeférhetetlen az orvosi tevékenység. Szabálytalan. Aláírta Dr. Csíkos Zoltán hivatalvezető. Le van 
írva,  a  törvényre  hivatkozva,  hogy  a  háziorvos  nem  működtethet  az  orvosi  rendelőben 
alvállalkozásban gyógyszertárat. Tehát szabálytalan a kézi-gyógyszertár.
Egyes  képviselőtársai  nem  akarják  a  fiókgyógyszertárat.  Ezt  a  pár  hónapot  már  ki  lehet  bírni  a 
választásokig, és indítványozza, hogy a kérdés elnapolását. Vegyék le a napirendi pontot, és majd az 
új polgármester és képviselő-testület megoldja.

Kóródi László képviselő elmondja, hogy mindig arról van szó, hogy a fiókgyógyszertár meddig lesz 
nyitva. A kézi-gyógyszertárnak sincs hosszabb nyitvatartási ideje, mint az orvosi rendelés. Tehát ezt 
nem lehet felhozni. 
Most is ki van írva az orvosi rendelő ajtajára, hogy délután 4 órától reggel 8-ig Karcagon van orvosi 
ügyelet.  Tehát  akkor  sincs  gyógyszer.  A  kézi-gyógyszertár  működése  az  orvoson  múlik.  Ezt  is 
figyelembe kell venni a döntésnél.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy nem fordul meg a fejükben, hogy azért mondják ezt a 
szakemberek, mert valóban így van jól. A gyógyszerellátás így sokkal biztonságosabb a betegnek, 
mert  amikor  orvoshoz  megy,  a  gyógyszert  azonnal  megkapja.  Ez  a  fiókgyógyszertárnál  nem 
valósítható meg. A gyógyszertárnak a feladata a gyógyszerrel való ellátás. Nem lesz jobb az akut 
ellátása a lakosoknak, ha itt fiókgyógyszertár lesz.

Molnár  János alpolgármester  elmondja,  hogy egy  konkrét  javaslat  hangzott  el,  hogy vegyék le  a 
napirendről. Szavazásra teszi a kérdést, hogy vegyék le a témát a napirendről, elnapolják és tegyék át a 
következő testület hatáskörébe. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazattal elfogadta, 
erről a következő határozatot hozta:

78/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
a fiókgyógyszertár létesítésének elnapolásáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  fiókgyógyszertár  létesítésének 
kérdését elnapolja, és a döntést a következő képviselő-testület hatáskörébe utalja.

Felelős: polgármester
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Határidő: alakuló ülést követő testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Kátainé Dörgő Irén gyógyszerész
2) Dr. Szalai Lászlóné gyógyszerész
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
5) Polgármesteri Hivatal

A két gyógyszerész távozik az ülésről.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkéri Potornainé Szűcs Katalin jegyzőt a következő napirendi pont 
ismertetésére.

4. Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző ismerteti a lejárt határidejű határozatokat.
A 68/2006. sz. Kt. határozatnak, mely a Berek Beruházó Kht. és a Település Ellátó Szolgálat közötti 
feladatmegosztásról szól, határideje 2006. június 15. A feladatmegosztás megtörtént, átkerült a gép a 
Kht-hoz, a TESZ-nek pedig megvették az új gépet.
A  Bűnmegelőzési  Alapítványnak  a  támogatás  átutalásra  került,  ugyanúgy,  mint  a  Karcagi 
Mentőszolgálatnak.
Horváth Diának az Európa bajnoki díjért a gratuláció megtörtént, és a pénzjutalom az iskolai évzáró 
ünnepségen átadásra került.
Határidős volt a fiókgyógyszertár létesítése, melyről már volt szó, illetve Kóródi László beszámolója a 
fürdőberuházásról, amire már szintén sor került. 
Június 30-án határidős két adásvételi szerződés megkötése, melyre hétfőn kerül sor.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy  van-e  valakinek  kérdése,  észrevétele  ehhez  a 
napirendi ponthoz.
Ha nincs, megkéri Potornainé Szűcs Katalin jegyzőt a következő napirendi pont ismertetésére.

5. Napirendi  pont:  Előterjesztés  az  önkormányzati  haltósági  hatáskörök  átruházásáról 
szóló 21/2005.(XI.07.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.

Potornainé  Szűcs  Katalin jegyző  elmondja,  hogy  kiküldésre  került  az  önkormányzati  hatósági 
hatáskörök  átruházásáról  szóló  önkormányzati  rendelet  módosítása.  A  szociális  törvény  változása 
miatt  szükséges  a  módosítás.  A  rendszeres  gyermekvédelmi  kedvezmény  és  a  méltányossági 
közgyógyellátás a jegyző hatáskörébe kerül.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület az előterjesztést 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül 
elfogadta, erről a következő rendeletet alkotta:

13/2006.(VI.29.) sz. Kt. rendelet
Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének önkormányzati hatósági hatáskörök 
átruházásáról szóló 21/2005.(XI.07.) sz. rendelet módosításáról.
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(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkéri Potornainé Szűcs Katalin jegyzőt a következő napirendi pont 
ismertetésére.

6. Napirendi pont:  Előterjesztés a pénzben és természetben nyújtott  gyermekvédelmi és 
felnőtt  korúakra  vonatkozó  szociális  ellátásokról  szóló  15/2004.(VI.14.)  sz.  Önkorm. 
rendelet módosításáról.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy szociális rendelet módosítását a szociális bizottság 
megtárgyalta.  Egy  pontra  felhívja  a  testület  figyelmét,  a  szennyvízszippantás  támogatására,  mely 
hatályon  kívül  helyezésre  kerül,  a  többi  pedig  a  törvény  erejénél  fogja  változik.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkérdezi,  hogy  van-e  valakinek  kérdése,  észrevétele  az 
előterjesztéssel kapcsolatosan?
Ha nincs, szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület az előterjesztést 7 igen, ellen és tartózkodás nélkül elfogadta, 
erről a következő rendeletet alkotta:

14/2006.(VI.29.) sz. Kt. rendelet
a pénzben és természetben nyújtott gyermekvédelmi és felnőtt korúakra vonatkozó  szociális 
ellátásokról szóló, többször módosított 15/2004.(VI.14.) sz. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

7. Napirendi  pont:  Előterjesztés  a  vagyongazdálkodásról  és  vagyonkezelésről  szóló 
3/2000.(II.17.) sz. Önkorm. rendelet módosításáról.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az 558. hrsz-on lévő önkormányzati ingatlanon van a 2-
es  számú  hévízkút,  ami  az  üveggyár  területén  van,  és  a  vagyonrendelet  szerint  korlátozottan 
forgalomképes. Javasolja, hogy az ingatlant nyilvánítsák forgalomképtelenné.
Megkérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele az előterjesztéssel kapcsolatosan?
Ha nincs, szavazásra bocsátja az előterjesztés elfogadását.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület az előterjesztést 7 igen, ellen és tartózkodás nélkül elfogadta, 
erről a következő rendeletet alkotta:

15/2006.(VI.29.) sz. Kt. rendelet
a  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  vagyongazdálkodásáról  és  vagyonkezeléséről  szóló 
3/2000.(II.17.) Önkorm. rendelet módosításáról.
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a következő napirendi pont a Veress Zoltán Általános 
Iskola és Óvoda igazgatói állására beérkezett pályázatok elbírálása lenne. Javasolja a 9-10. napirendi 
pontot előre venni,  mert az igazgatói pályázat napirendje hosszabb lesz, és egy része zárt  ülést is 
igényel.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta.
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8. Napirendi pont: Közúti jelzőtáblák kihelyezése.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy Nagy Gyula Berekfürdő, Bogáncs u. 4. sz. alatti lakos az 
utca  nevében kéri  az út  helyreállítását.  A Termál Szivek Hotel  építkezése során a Bogáncs  utcán 
keresztül   jelentős  mennyiségű  építőanyagot  szállítottak,  és  tönkretették  az  utat.  Kérik  a 
forgalomkorlátozást is, teherautóval behajtani tilos tábla kihelyezésével az utca elejére és végére.
Szivek  úr  nyilatkozott,  hogy  vállalja  az  általa  okozott  kár  megtérítését  olyan  formában,  hogy  a 
beruházás befejeztével, amikor megszűnik a nehézsúlyú tehergépjárművek forgalma, akkor a Bogáncs 
utca útalapjának eredeti állapotba való helyreállítását, illetve a Veress Zoltán útnak azt a részét, amit 
tönkretettek,  a  hotellel  határos  szakaszát.  Szóban  úgy  nyilatkozott,  hogy  július  8-10-e  körül  már 
elképzelhető a Bogáncs utca helyreállítása. Addig a folyamatos közlekedés biztosítását vállalta, tehát 
annyira folyamatosan rendbe teszik az utat, hogy közlekedni lehessen rajta.
A másik része a kérelemnek az útjelző tábla kihelyezése. 2004. augusztus 23-án a képviselő-testület 
hozott egy olyan határozatot, hogy a Bogáncs utca két végére a teherautók közlekedését tiltó tábla 
kihelyezéséhez hozzájárulnak, melynek költségét a lakosoknak kell viselni. Őt, mint TESZ vezetőt 
nem keresték meg a kérelmükkel. A tábla költsége kb. 15.000 Ft. Van azon a részen 7-8 kis utca. Ha 
egy utcára kiteszik a forgalomkorlátozó táblát, akkor a többihez is ki kell tenni.
Javasolja, hogy a hivatal tájékoztassa a lakosokat az út helyreállításáról, illetve nem tartja célszerűnek 
a teherforgalom megtiltását.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy véleménye szerint amíg nem történik meg a Veress 
Zoltán utca útalappal való ellátása, addig nem célszerű megtiltani a teherforgalmat.

Perge József TESZ vezető elmondja, hogy a Veress Zoltán utca egy részének a rendbetételét a nagy 
üdülők és az egyház szervezi.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Tájékoztassa a hivatal a Bogáncs utca lakóit az út rendbetételéről, és 
tekintettel arra, hogy az építkezés befejeztével várhatóan a teherforgalom is megszűnik, nem tartja 
indokoltnak a tábla kihelyezését. Ha ezt követően mégis felmerül az ilyen jellegű probléma, akkor 
ismét forduljanak a képviselő-testülethez.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

79/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
Bogáncs utcai út rendbetétele, és forgalomkorlátozó tábla elhelyezése.

Szivek Ferenc, mint a Termál Hotel Szivek tulajdonosa írásos nyilatkozatában elismerte, hogy 
az építkezése során a Bogáncs utca útalapja, és a Veress Zoltán utcának az ingatlannal határos 
része megsérült. Nyilatkozatot tett arról, hogy a beruházás befejezése után – mely várhatóan 
2006. augusztus 31. – legkésőbb 2006. szeptemberében, az általa okozott kárt az út eredeti 
állapotban történő helyreállításával megtéríti, és addig is biztosítja az utakon való közlekedési 
lehetőséget.
Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  berekfürdői  Bogáncs  utca 
ingatlantulajdonosainak  út  rendbetételére  irányuló  kérelmével  kapcsolatosan  kéri  Szivek 
Ferenc nyilatkozatának elfogadását, és tudomásulvételét.

A képviselő-testület a fenti nyilatkozatot figyelembe véve, arra a megállapításra jutott, hogy az 
építkezés befejeztével a tehergépjármű forgalom is meg fog szűnni a Bogáncs utcában, ezért 
nem tartja indokoltnak a forgalomkorlátozó tábla kihelyezést az utca elejére és végére.
Ha a probléma az építkezés befejeztével mégsem szűnik meg, akkor ismét jelezzék igényüket 
a képviselő-testületnek.
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A  képviselő-testület  megbízza  Potornainé  Szűcs  Katalin  jegyzőt,  hogy  a  határozatról 
tájékoztassa az ingatlantulajdonosokat.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2006. július 15.

Erről értesülnek:
1) Bogáncs utca ingatlantulajdonosai
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Perge  József TESZ  vezető  elmondja,  hogy  a  Hubai  és  Társai  Kft.  telephelyén  megnyílt  a  Bio-
Élelmiszer  és  Húsbolt.  Az  üzlet  a  telephelyen  kiépített  parkoló  mellett  található.  A  várhatóan 
megnövekvő  járműforgalom  miatt  közlekedésbiztonsági  szempontból  kérik,  hogy  a  telephely 
kijáratánál  a  telephelyre  bevezető  út  kereszteződéséhez  helyezzenek  el  elsőbbségadás  kötelező 
jelzőtáblát.
Elmondja, hogy minden kereszteződésnél a jobb kéz szabály érvényesül, ezért nem látja indokoltnak a 
tábla kihelyezését, és egyébként sincs folytatása az útnak.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja, hogy ezt a kérdést napolják el, és ha a forgalmi viszonyok úgy 
alakulnak, akkor térjenek vissza rá.

Perge József TESZ vezető ennél fontosabbnak tartja  az ABC és az Orgona útnál a teherforgalom 
megtiltását. De az egyéb okok miatt nem lehetséges, viszont mezőgazdasági vontatóval behajtani tilos 
tábla kihelyezhető lenne.

Kovács  Sándor a  Berek  Beruházó  Kht.  vezetője  elmondja,  hogy  az  egész  faluban  lévő  összes 
kresztáblát felül kellene vizsgálni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület bízza meg a Berek Beruházó Kht-t 
azzal, hogy mérje fel a község forgalmi helyzetét, és tegyen írásos javaslatot kresztáblát elhelyezésére.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

80/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
a község forgalomszabályozásának felülvizsgálatáról.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testület  megbízza  Kovács  Sándort,  a  Berek 
Beruházó Kht.  vezetőjét,  hogy vizsgálja  felül  a  község  forgalomszabályozását,  és  a  soron 
következő testületi ülésre tegyen javaslatot a közlekedési táblák elhelyezésére.

Felelős: Kovács Sándor Berek Beruházó Kht. vezetője
Határidő: soron következő testületi ülés

Erről értesülnek:
1) Kovács Sándor
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal
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Dr. Hajdu Lajos polgármester nem tartja indokoltnak a bioboltnál a tábla kihelyezését, de ha a Kft. 
saját költségén kihelyezi, a képviselő-testület támogatja.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

81/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
Hubai és Társai Kft. jelzőtábla elhelyezési kérelme.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hubai és Társai Kft. (Berekfürdő, 
Orgona  út  6.)  telephelyén  megnyitásra  került  Bio-Élelmiszier  és  Húsboltnál,  a  telephely 
kijáratánál az Orgona út kereszteződéséhez az elsőbbségadás kötelező tábla elhelyezését nem 
tartja indokoltnak. Amennyiben az üzlet tulajdonosa saját költségén a táblát mégis elhelyezi, a 
képviselő-testület ahoz hozzájárul.

Erről értesülnek:
1) Hubai és Társai Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdi  Perge József TESZ vezetőt,  hogy ismertesse a következő 
napirendi pontot.

9. Napirendi pont: Ajánlat szennyvíziszap szalmaágyon való szűrésére és komposztálására.

Perge  József TESZ  vezető  elmondja,  hogy  az  Agro.bio  Hungary  Kft.  ajánlatot  tett  az  eljárás 
szennyvíziszap szalmaágyon való szűrésére és komposztálására. A szennyvíziszap elhelyezését meg 
kell oldani. Erre május 31-ig kapott határidőt. 
Az az eljárás környezetvédelmi szempontból biztonságos. A szennyvíztelep továbbra is működni fog, 
ahol iszap keletkezik. Az iszapot Karcag nem fogadta, a problémát viszont meg kell oldani. Friss zöld 
hulladékot, a lomb és fűnyesedéket felhasználják.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja a szerződés aláírását.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

82/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
szennyvíziszap felhasználására szerződés megkötése.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Dr.  Hajdu  Lajos 
polgármestert,  hogy kösse  meg a  szerződést  az  „Eljárás  szennyvíziszap szalmaágyon való 
szűrésére  és  komposztálására”  néven  szabadalmazott  eljárás  hasznosítására  az  AGRO.bio 
Hungary Kereskedelmi és Gyártó Kft. (9700 Szombathely, Hollán Ernő u. 21.) képviselőjével.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2006. július 31.
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Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Perge József TESZ vezető
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

10. Napirendi pont: Egyéb aktualitások.

10-1. Szennyvíztelep.

Perge  József TESZ vezető  a  szennyvíztelephez  kapcsolódóan  elmondja,  hogy  megkapták  az  első 
bírságot. Múlt év őszén vettek mintát. A szennyvíztelep működési engedélye rögzíti a megengedett 
értékhatározat. Az egyik minta magasabb volt. Három éven keresztül a kiszámított bírság 5%-át kell 
megfizetni, ami 66.000 Ft.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy miből adódik ez a probléma?

Perge József TESZ vezető: Abból, hogy sokkal több víz folyik be a telepre, mint amennyi lehetne, 
ezért kell bővíteni.
Minden évben négyszer kell önellenőrzést végezni, abból kétszer a hatósággal együtt veszik a mintát.
Még  egy  dologról  tájékoztatja  a  képviselőket.  Tegnapelőtt  az  1-es  kútba  belecsapott  a  villám. 
Szerencsére komolyabb sérülés nem történt, és a Tűzoltók is erre jártak. 

10-2. Termál Kemping vendégház korszerűsítése.

Perge  József TESZ  vezető  elmondja  továbbá,  hogy  pályázatot  nyújtott  be  a  Termál  Kemping 
vendégház korszerűsítésére. A testületi  határozatban az állt,  hogy a beruházási költség 13.867.189 
Ft+áfa, melyhez 6.900.000 Ft-ot pályáztak, a többit pedig önerőként vállalta. A TRFC támogatásként 
5.400.000 Ft-ot nyert az önkormányzat, 2006. évben 1.000.000 Ft-ot, 2007-ben pedig 4.400.000 Ft-ot 
utalnak át. Az idén a költségvetésben az állt, hogy 2.000.000 Ft-ot biztosít a testület erre a célra, így 
2007. évi költségvetés terhére 6.467.189 Ft-ot kellene vállalni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja a beruházáshoz szükséges saját erő biztosítását.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

83/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
pályázat benyújtása Termál Kemping vendégház korszerűsítésére.  

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött a helyi Termál Kemping és 
Vendégház átalakításáról, az Észak-Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács 2006. évi Terület és 
Régiófejlesztési Célelőirányzat pályázat benyújtásáról. 

A pályázat célja: A Termál Kemping vendégház korszerűsítése. 

A  beruházás  teljes  bekerülési  költsége:   13.867.189  Ft+  Áfa,  azaz  tizenhárommillió-
nyolcszázhatvanhétezer egyszáznyolcvankilenc  + Áfa
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Elnyert TRFC támogatás:     5.400.000 Ft ( 2006. évben 1.000.000 Ft, 2007. évben 4.400.000 
Ft)   

A  képviselő-testület  a  pályázat  benyújtásához  szükséges  önrészt:  8.467.189  Ft-ot  ,  azaz 
nyolcmillió-négyszázhatvanhétezer-egyszáznyolcvankilenc   forintot   az  alábbiak  szerint 
biztosítja:  

2006. évi   költségvetés terhére :    2.000.000 Ft
2007. évi költségvetés  terhére:       6.467.189 Ft   

                                     
Felelős:    Perge József TESZ vezető
Határidő: 2007. április  30.

Erről értesülnek: 
1. Perge József TESZ vezető
2. Dr. Hajdu Lajos polgármester
3. Sass Bulcsú Ferenc jegyző
4. Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének tagjai
5. Polgármesteri hivatal

10-3. Hubai és Társai Kft. útbaigazító tábla elhelyezési kérelme.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  Hubai  és  Társai  Kft.  a  már  említett  Berek-Bio 
Élelmiszerbolt és Húsbolt számára 3 db útbaigazító táblát szeretne elhelyezni a Berek téren, az Orgona 
utcában és a község közigazgatási határát jelző tábla környezetében. A Berek téren csak a képviselő-
testület engedélyével lehet táblát elhelyezni. Ez a bolt egy olyan plusz szolgáltatás, ami színfoltja lehet 
a községnek, ezért javasolja a táblák elhelyezéséhez való hozzájárulás megadását.

Dr. Czinege Mária képviselő megkérdezi, hogy mennyit fognak fizetni a táblák kihelyezéséért?

Megérkezett az ülésre Székely Ernő, Csíkszentkirály polgármestere.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  véleménye  szerint  egy  bizonyos  ideig  ingyen  biztosítsák,  1  éves 
időtartamra.

Kóródi László képviselőnek az a kérése, hogy a község határában megfelelő helyre kerüljön.

Dr. Hajdu Lajos polgármester javasolja, hogy adják meg 1 évre térítésmentesen a táblák kihelyezésére 
az engedélyt. 
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  6  igen,  1  tartózkodással,  ellenszavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

84/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
útbaigazító tábla elhelyezésének engedélyezése.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Hubai  és  Társai  Kft.  (5309 
Berekfürdő, Orgona u.) részére, az általuk üzemeltetett Berek-Bio Élelmiszerbolt és Húsboltot 
jelző 3 db útbaigazító tábla elhelyezését

- a Berek téren (Orvosi Rendelő előtt)
- az Orgona úton és
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- Berekfürdő község közigazgatási határát jelző tábla környezetében

engedélyezi.

A táblák kihelyezéséért 1 évig, 2007. július 1-ig az önkormányzat közterület-foglalási díjat 
nem kér.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2006. július 15.

Erről értesülnek:
1) Hubai és Társai Kft.
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Kustár Péter közterület-felügyelő
5) Polgármesteri Hivatal

10-4. Testvérvárosi kapcsolat létesítése.

Dr. Hajdu Lajos polgármester bemutatja Székely Ernőt, Csíkszentkirály polgármesterét. A képviselő-
testületnek volt  egy határozata,  hogy az  erdélyi  településsel  testvérvárosi  kapcsolatot  létesítsen.  Ő 
azért látogatott el hozzánk, mert július 1-jén lesz a község függetlenségének napja. Megkéri, hogy 
mutassa be a településüket.

Székely  Ernő polgármester  röviden  bemutatja  a  települést.  Elmondja,  hogy  Csíkszentkirály 
Csíkszeredától 7 km-re fekszik. A községnek 2100 lakosa van, 99%-a magyar, 1%-a román. A község 
98%-a katolikus 2%-a református. Óvoda, általános iskola működik. Az infrastruktúra kicsit el volt 
hanyagolva, a közvilágítás megoldott, a gázt idén sikerült bevezetni a községbe. Az utak minősége jó. 
A szennyvízre van beadva pályázatuk. Ásványvízforrásban gazdag a község. Hegyvidéken van. Itt van 
a gyógyfürdő, náluk meg a fenyvesek. Náluk is van egy szabadtéri fürdő. Sok a vastartalma náluk a 
víznek.

Székely László képviselő megkérdezi, hogy hasonló vizet palackoznak? Eleve szénsavas víz?

Székely  Ernő válasza:  Igen,  csak  az  80-90  méter  mélyről  jön.  Igen  szénsavas  a  víz.  Községük 
nagyközség volt, de 2004-ben történt egy népszavazás, amikor különváltak.

Székely László képviselő megkérdezi, hogy téli sportolási lehetőség van-e?

Székely  Ernő: Sípálya  nincs.  Túrázási  lehetőség  van.  Elindult  egy  faluturizmus.  1996-ban  elődei 
elindítottak  egy  Szent  király  szövetségi  találkozót  és  a  Kárpát-medencében  megkeresték  a 
testvérvárosokat, 18-an vannak jelenleg. Idén lesz a 10 éves évforduló. Minden település elhozza a 
népszokásait, hagyományait. A rendezvény háromnapos. 
Testvértelepülésük van még Kaposvár környékén. 
Ismerteti a saját pályafutását.

Dr. Hajdu Lajos polgármester ismerteti az előkészített anyagot Csíkszentkirály és Berekfürdő közös 
fohásza címmel.

Székely Ernő elmondja, hogy náluk a képviselő-testület 11 tagból áll. A képviselő-testület lemondott a 
tiszteletdíjáról,  és  azt  protokoll  dolgokra  költik  el.  Most  is  csináltattak  egy  székelykaput.  A 
Polgármesteri Hivatalban 13 közalkalmazott van, összesen 20 fővel dolgoznak. Hozzájuk tartozik az 
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iskola,  óvoda.  Ellátják  az  intézmények  karbantartását,  szemétszállítást.  Erre  van  egy  karbantartó 
csoportjuk. 1332-ben létesült a település, ez az első bejegyzés róla.
Nagyon tetszik neki Berekfürdő, és a legjobban az tetszik benne, hogy csendes.
Köszöni, hogy részt vehetett az ülésen. Augusztusban szeretettel várja a község vezetőségét. Ha majd 
megismerik a községüket, majd eldöntik, hogy megkötik a testvértelepülési megállapodást vagy nem.

Székely Ernő távozik a testületi ülésről.

10-5. Névtábla elhelyezése a Megyeházán.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy 2000-ben sárgarézkeretes, hagyományos rekeszzománc 
technikával  a  települések  címere  a  Megyeháza  dísztermében  elhelyezésre  került.  A  címer  alá  ki 
kellene függeszteni  a település  nevét  is  a  címer  beazonosítása  céljából.  A táblákat  ugyanazzal  az 
iparművésszel, ugyanolyan technikával készíttetnék el, mint a címereket. Bekerülési költsége 25.000 
Ft + áfa.
Javasolja a tábla elkészíttetését.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

85/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
település nevének kihelyezése a Megyeháza dísztermében.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  képviselő-testülete  a  Jász-Nagykun-Szolnok  Megyei 
Önkormányzat  kezdeményezésére  a Megyeháza dísztermében 2000-ben elhelyezésre  került 
községi címer alá most Sisa József iparművésszel (Jászberény, Jedám út 28/b.) elkészítteti a 
község  nevét  tartalmazó,  a  címerrel  azonos  nagyságú  és  technikájú  réztáblát,  tűzzománc 
megoldással.

A  tábla  elkészíttetésének  költségét,  25.000  Ft  +  áfa-t  a  képviselő-testület  a  2006.  évi 
költségvetés tartalék kerete terhére vállalja.

A képviselő-testület megbízza Potornainé Szűcs Katalin jegyzőt, hogy gondoskodjon a tábla 
megrendeléséről.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2006. július 31.

Erről értesülnek:
1) Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat
2) Dr. Hajdu Lajos polgármester
3) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
4) Polgármesteri Hivatal

10-6. Honvédségi üdülő átvétele.

Dr. Hajdu Lajos polgármester  elmondja,  hogy a  honvédelmi  minisztérium értékesítésre kijelölt  és 
honvédelmi  célra  feleslegessé  nyilvánított  –  a  Magyar  Állami  tulajdonában  és  a  Honvédelmi 
Minisztérium kezelésében lévő -  ingatlanokat. Ide tartozik a Berekfürdőn lévő honvédségi üdülő is, 
mely a Pávai Vajna utcán található. Faházak vannak rajta. A terület 2258m2 nagyságú. Elidegenítés 
előtt  lehetőség  van a  kincstári  vagyonnal  való  gazdálkodásról  szóló  Kormányrendelet  értelmében, 
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hogy  térítésmentesen  önkormányzati  tulajdonba  kerüljön.  Az  igényt  az  önkormányzatnak  kell 
bejelenteni. Szociális, sport, kulturális, művelődési feladatokra lehet hasznosítani. 
Felhatalmazást  kér  arra,  hogy  a  sport,  kulturális,  közművelődési,  civil  szervezetek  támogatására 
nyújtsa be az igényt.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

86/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
a Honvédségi üdülő önkormányzati tulajdonba vétele.

Berekfürdő Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete ezúton jelenti  be igényét  a Magyar 
Állam tulajdonában és a Honvédelmi Minisztérium vagyonkezelésében lévő, berekfürdői 1089 
hrsz-ú, 2258 m2 nagyságú, a Pávai Vajna Ferenc utcán található, csapatpihenő elnevezésű 
ingatlanra, hogy az térítésmentesen az önkormányzat tulajdonába kerülhessen.

Felhasználási cél: kulturális, idegenforgalmi, közművelődési, sport, szociális.

Az  önkormányzat  az  1990.  évi  LXV.  tv.  8.§-a  alapján  meghatározott  önként  vállalt  és 
kötelezően  ellátandó  feladatok  közül  a  fent  említett  feladatokra  kívánja  az  ingatlant 
hasznosítani, mely összhangban van az 1992. évi XXXVIII. tv. Áht. 109/K.§ (9) bekezdésében 
foglaltakkal.

Felelős: Potornainé Szűcs Katalin jegyző
Határidő: 2006. július 31.

Erről értesülnek:
1) Kincstári  Vagyoni  Igazgatóság  Észak-Alföldi  Regionális  Igazgatóság  Szolnoki 

Kirendeltsége
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Dr. Hajdu Lajos polgármester
4) Polgármesteri Hivatal

10-7. Festmények értékesítése.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  Münsterben  kiállított  képek  közül  3  festményt 
szeretnének megvásárolni, összesen 2900 euróért. Ezek:  
Vass Csaba: Fényben (2003.), 32 x 50 cm, akvarell, 800 euró
Vass Csaba: Vízpart (2001.), 35 X 49 cm, akvarell, 800 euró
Berjac: Születés (2004.), 36 x 56 cm, akvarell, 1.300 euró.
Felhatalmazást kér a festmények értékesítésére. A képviselő-testület nevében megköszöni a kiállítás 
megszervezését.
Szavazásra bocsátja a javaslatot.
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

87/2006.(VI.29.) sz. Kt. határozat
festmények értékesítéséről.

Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felhatalmazza  Dr.  Hajdu  Lajos 
polgármestert az alábbi képek értékesítésére.
a. Vass Csaba: Fényben (2003.), 32 x 50 cm, akvarell, 800 euró

      b. Vass Csaba: Vízpart (2001.), 35 X 49 cm, akvarell, 800 euró
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      c. Berjac: Születés (2004.), 36 x 56 cm, akvarell, 1.300 euró.

Felelős: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Határidő: 2006. augusztus 31.

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Potornainé Szűcs Katalin jegyző
3) Polgármesteri Hivatal

10-8. Honlap

Dr. Hajdu Lajos polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy új honlapja van Berekfürdőnek. Június 
13. és június 27. között egy mérést végeztek a honlap látogatottságával kapcsolatosan. Ez alatt a két 
hét alatt 11.111 letöltést mértek, ami azt jelenti, hogy a honlapon belül egy-egy almenü is megnyitásra 
került. Volt olyan nap, hogy 1004 letöltést mértek. Ez nem mutatja pontosan a látogatók számát. A 
szokásos átlagolás alapján legalább 3000 Vendég volt kíváncsi Berekfürdőre, amit több mint jónak 
tartanak.
Papp Sándor van megbízva a honlap figyelésével.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző elmondja, hogy a honlap a Polgármesteri Hivatal részéről feltöltés 
alatt áll.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester:  Nagyon  oda  kell  figyelni  a  honlapra,  mert  ez  a  legfontosabb 
reklámhordozó.

Dede  Géza képviselő  elmondja,  hogy  van  egy  térkép  program,  amelyen  3000  település  térképe 
szerepel, de Berekfürdő nincs közte. Érdemes lenne velük felvenni a kapcsolatot. A térkép mellett 
rövid bemutatkozó szöveg is van a településről.

Potornainé Szűcs Katalin jegyző utána néz.

Dr. Hajdu Lajos polgármester a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 12.§-a alapján 
az ülés további részére zárt ülést rendel el.
/Zárt ülés jegyzőkönyve csatolva./

Dr. Hajdu Lajos polgármester megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét. A soron következő 
testületi ülés július 24-én lesz. Az ülést berekeszti.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/                                                                      /: Potornainé Szűcs Katalin :/
     polgármester                                                            jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítés:

/: Dede Géza :/                                               /: Kóródi László :/
    képviselő                             képviselő
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